
Protok6l nr XXDUO9

z XXIX sesji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 228 stycznia 2009 roku.

Obrady prowadzil Przewodnicz4cy Rady Miasta i Gminy Czerniejewo Tadeusz Srymanek.

Miejsce obrad: sala sesyjna Urzgdu Miasta i Gminy Czerniejewo, ul. Poznarflska 8.

l. Otwarcie sesji.

Przewodniczqcy Rady otworzyt XXIX sesjE Rady Miasta i Gminy Czerniejewo o godz. 1606,
przywital Panie i Pan6w Radnych, Pani4Burmistrz DanutE Grychowsk4 Pana Zastgpca Burmistrza
Zbigniewa Sujaka, przedstawiciela Przedsigbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji Pana Romualda
Cimocha, kierownik6w jednostek organizacyjnych Urzgdu Miasta i Gminy Czemiejewo, Panie
i Pan6w Soltys6w (lista obecnoici - stanowi zal. nr I), Przewodnicz4cego MRMiG Pana Filipa
Warchola, zaproszonych go6ci i przedstawicieli prasy.

2. Stwierd zenie kworum.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sesji, wg listy obecnoSci, jest obecnych 13 Radnych. Rada
byla wladna do prawomocnego podejmowania uchwal. Lista obecnofici stanowi zal. nr 2 do
protokolu. Brak radnych: T. Gleby i J.Owczarczaka.

3. Przedstawienie porz4dku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawilzebranymporz4dek obrad, kt6ry stanowi zal. nr 3.

4. Prryjpcie protokol6w z obrad poprzednich sesji.

Przewodniczqcy Rady wspomnial, ze Pafistwo Radni otrzymali protokoly z obrad poprzednich
sesji. Do wczoraj nie wptynply na pi3mie Zadne uwagi do protokol6w.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poprosil o przyjEcie bez odczytywania protok6lu nr XXVII/08
zl7 grudnia 2008 roku.

Radni glosowaniu l3 glosami ,,2a" protok6lprzyjgli.

Przewodniczqcy Rady poddal po glosowanie przyjEcie bez odczytywania protok6lu nr XXV[I/08
z dnia 30 grudnia 2008 roku.

Radni 13 glosami,,zd' protok6N przyjgh.

5.Informacja Pruewodnicz4cego Rady o dzialaniach podejmowanych w okresie
mipdrysesyjnym.

Przewodniczqcy Rady zlo?ylinformacjg zdzialalnofici-jej treSt stanowi zal. nr 4.

6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza w okresie migdrysesyjnym, nnlaszcza
z wykonania uchwal Rady i realizacji wniosk6w.

Pani Burmistrz skladajqc sprawozdanie z ostatniej sesji powiedziala, 2e dwudziesta 6sma sesja
Rady Miasta i Gminy Czerniejewo odbyla siE 30 grudnia 2008r. w sali sesyjnej UrzEdu Miasta
i Gminy. Rada uchwalila wszystkie zaproponowane uchwaly, kt6re po podpisaniu 5 stycnia2009
roku zostaly dostarczone Panu Wojewodzie do Wydzialu Prawnego i Nadzoru. Uchwalg do
publikacji w Dzienniku Urzgdowym Wojew6dztwa Wielkopolskiego r6wnie2 5 stycznia br.
dostarczono do redakcji Dziennika. Wszystkie podjgte uchwaly zostaly zamieszczone na stronie
internetowej Urzgdu, wywieszone na tablicy ogloszef, a ponadto posiadaj4 je merytoryczni
pracownicy. Po podjEciu uchwaly w sprawie przyjEcia Strategii Rozwi4zywania Problem6w
Spolecznych dla Gminy Czerniejewo na lata 2009 - 2013, Strategig przekazano m. in. Pani

Wicedyrektor ZSP w Czerniejewie GruZynie Kulpiriskiej. Planuje siQ utworzenie Zespolu q
\



Interdyscyplinarnego skladajqcego siE z os6b pracuj4cych w r62nych plac6wkach zajmuj4cych sip
m.in. problematyk4 spoleczn4 w celu zminimalizowania wystppuj4cych problem6w. Po podjEciu
uchwaly w sprawie wydatk6w niewygasaj4cych oczekuje siq realizacji zadafi w biez4cym roku.
Po podpisaniu uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu na rok 2009 przystqpiono do realizacji
zpoczqtkiem tego roku.
Nastgpnie Pani Burmistrz poinformowala, ze w ostatnim okresie uczestniczyla w nastgpuj4cych
spotkaniach i uroczystoSciach:
- 3l grudnia bylaz mieszkaricami na placu O.Kopczyriskiego, gdzie mialo miejsce powitanie

Nowego Roku,
- 3 stycznia w spotkaniu noworocznymzorgarizowanym przez Marszalka Wojew6dztwa,
- 6 stycznia odbylo sig spotkanie noworoczne rolnik6w w sali OSP w Czerniejewie,
- 7 stycznia w zebraniu wiejskim w Nidomiu,
- 8 stycznia w spotkaniu noworocznym w Rozdzielni Gazu w GnieZnie i w zebraniu wiejskim

w Kqpielu,
- 9 stycznia odbylo siE spotkanie z komendantem Paristwowej Powiatowej Strazy Pozarnej

w GnieZnie, gdzie nastqpilo przekazanie sprzgtu naszej jednostce OSP,
- 10 stycznia w koncercie orkiestry, kt6ry odbyl siE w katedrze, a byl pod patronatem Jego

ekscelencji metropolity gnieZnieriskiego Henryka Muszyfskiego i Pana Prezydenta Gniezna
Jacka Kowalskiego,

- 11 stycznia w imprezie zorganizowanej przez ZSP Czerniejewo - WOSP, gdzie zebrano ponad
6.200 zl, tego samego dnia Pani Burmistrz byla na Dniu Seniora zorganizowanym przezPtadg
Soleck4

- 12 stycznia w zebraniu wiejskim w Pawlowie,
- 14 stycznia odbylo siE kolpdowanie mlodzie2y ZSP w Zydowie, odbyla siq kontrola zadan

zwiryanych z termomodernizacjqbudynk6w, na kt6re zacirynipto kredyt z WFOS,
- 15 stycznia w odslonigciu tablicy poSwigconej Boleslawowi Kasprowiczowi w 90. rocznice

wybuchu Powstania Wielkopolskiego,
- 17 stycznia otrzymano wiadomoSi, iz podmiot ubiegaj4cy sig o zgodq z NFOZ otrzymal zgodp

na prowadzenie punktu w Czerniejewie i od pierwszych dni lutego ruszy rehabilitacja,
- 19 stycznia mial miejsce odbi6r techniczny remontowanej sali gimnastycznej oraz pomieszczefi

w Domu Socjalnym w Zydowie,
- 20 stycznia zorganizowano spotkanie z przedsiEbiorcami, podczas kt6rego przedstawiono

realizacjg zadai 2a2008r., zarrierzenia na rok 2009, a w podzipkowaniu za hojnoS6 sponsor6w
zorganizowani wystpp solisty Teatru Wielkiego w Poznaniu, odbylo sig zebranie wiejskie
w Pakszynie,

- 2I stycznia w zebraniu wiejskim w Rakowie,
- 23 stycznia w Urzpdzie mial miejsce Konwent w6jt6w, burmistrz6w z powiatu

gnie2nieriskiego, odbylo siQ noworoczne spotkanie zorganizowane w Domu Socjalnym
w Zydowie, w uroczysto5ci z okazji Dnia Babci i Dziadka zorganizowanym przez SwietlicA
Srodowiskow4 w Czerniej ewie przy wsp6ludziale S amorz4du Mieszkaric6w,

- 24 stycznia przekazano plastykowi materialy niezbEdne do opracowania naszego herbu,
wstgpnie zagwarantowano ukoriczenie prac w okresie ferii zimowych,

- 27 stycznia w Urzgdzie odbylo siE kolejne szkolenie pracownik6w z zakresu instrukcji
kancelaryjnej,

- 28 stycznia zorganizowano spotkanie przedstawicieli Stowarzyszenia Rehabilitacyjno-
Integracyjnego ,,Razem" i Polskiego Towarzystwa Stwardnienia Rozsianego Kolo
Czerniejewo, by wypracowal zasady wsp6ldzialania z podmiotem prowadzqcym punkt
rehabilitacji.



NastEpnie Pani Burmistrz zloiryla noworoczne wystqpienie - jego treit stanowi zal. nr 5, na
zakonczenie kt6rego na rece Przewodniczqcego Rady przekazala Informator Urzgdu Miasta
i Gminy Czerniej ewo przy gotowan y przez pracownik6w Urzgdu.

7. Podjpcie uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Nr XLDV29012006 Rady Miasta i Gminy
Czerniejewo z dnia 25 patdziernika 2006 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu
rozrvoju i modernizacji um1d/zefi wodoci4gorvych na terenie gminy Czerniejewo
realizowanego przez Przedsipbiorstwo Wodoci4g6w i Kanalizacji sp. z o.o. w GnieZnie na
lata2007 - 2010.

Przewodniczqcy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady 21 stycznia 2009 roku.

Pan Romuald Cimoch powiedzial, 2e z plan6w zrealizowano siei wodoci4gow4 do miejscowoSci
Bure, pozostalo jeszcze do wykonania 700 metr6w przylqcza do realizacji na terenie lasu,
ztealizowano sied wodoci4gowq do miejscowoSci Kokoszki. Z 2008 roku do pobudowaniaw 2009
roku pozostala sie6 na osiedlu Nadziei, rozbudowa sieci wodoci4gowej w kierunku dzialki nr 5l
oraz do wykonania plany z 2009 roku, czyli spinka sieci z Czemiejewa w kierunk6w Grab6w. Jest
pozycja: modernizacja sieci wodoci4gowej na odcinku Nidom - Golimowo, kt6ra jest przesuniEta
na 2010 rok. Podczas ukladania planu na mapach widniala Srednica rur 110, a po pr6bnych
przekopach Srednica jest 160, w zwiryku z tym na razie wstrzymaliSmy inwestycjg i tak jak
zaznaczono, 2e po rcalizacji pol4czenie w pierScief sieci wodoci4gowej Czerniejewo, Rakowo
Graby PrzedsiEbiorstwo dokona analizy hydraulicznej sieci wodoci4gowej na terenie Gminy
Czemiejewo. jeSli zajdzie konieczno56, w zarrian za tg porycjg Przedsiqbiorstwo zrealinle stacjg
podnoszenia ciSnienia w obszarach, kt6re bgd4 najbardziej tego potrzebow*, aby ciSnienie byio
zapewnione na calym terenie. Tak przedstawiajqsig zmiany do planu.

Radny Sl. Zafuzewski zapytal o wymiang kt6rego hydrantu w Pawlowie chodzi? Czy to jest
hydrant nie dzialaj qcy?

Pan R. Cimoch odpowiedzial, 2e jest to omawiany hydrant, bo takq informacjg otrrymal od,
pracownik6w.

Pani Eliza Tqdrowska referuj4c projekt uchwaly powiedziala, Ze w 2006 roku zgodnie z art. 2l
ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodg i zbiorowym zaopatrzeniu Sciek6w 6wczesna Rada
uchwalila Wieloletni plan rozwoju modernizacji wzqdzeri wodociqgowych na terenie naszej gminy.
Plan ten obejmuje okres od roku 2007 do 2010. W miEdzyczasie zachodzqr62ne zmiany iiiqtan"
z ptzeHadaniem inwestycji na lata nastgpne, zmienianiem przebiegu tych inwestycji i ustalaniem
nowych rzeczy, kt6re pojawily sig w ci4gu roku. Na dzisiejszej sesji Paristwo Radni ustal4 nriany
do planu, kt6re byly om6wione na wsp6lnym posiedzeniu Komisji2l stycznia 2009 roku.
Wiceprzewodniczqca Rady K. G6rka odczylala uchwalg nr XXD?167109 - jej treit stanowi
zalqcznik nr 6.

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalg pod glosowanie. Rada l3 glosami ,,2a" vchwaleryzyjela.
8. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Komisji O5wiaty, Wychowania, Zdrowia i Opieki

Spolecznej zprac komisji w 2008 roku

Przewodniczqcy Komisji Radny Miroslaw Kulpiriski zlo2yl sprawozdanie - jego treit stanowi zal.
nr 7.

9. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Komisji Gospodarki Rolnej, Komunaln ejrPrzestmennej
i Ochrony Srodowiska zpralc komisji ro iOOg rot .,

Przewodnicz4cy Komisji Radny Stefan Szymkowiak zlolyl sprawozdanie - jego treit stanowi zal.
nr 8.



10. Sprawozdanie Przewodniczqcej Komisji Bud2etu i Finans6w oraz Promocji Gminy z prarc
komisji w 2008 roku

Przewodniczqca Komisji Radna Danuta Kosmala zlolyla sprawozdanie - jego treit stanowi
zalqcznik nr 9.

11. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Komisji Rewiryjnej zprac komisji w 2008 roku
Zastgpca Przewodniczqcego Komisji Radny Stanislaw Przybylski zlozyl sprawozdanie - jego treit
stanowi zal. nr 10.

12. Sprawozdanie Przewodnicz4cego Rady Miasta i Gminy Czerniejewo z prac Rady w 2008
roku.

Przewodniczqcy Rady zloLyl sprawozdaniezpracRady -jego treit stanowi zal. nr II.

13. Podjgcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Miasta i Gminy
Czerniejewo i jej komisji na 2009 rok.

Przewodniczqcy Rady wspomnial, 2e Przewodniczqcy Komisji przygotowali plany pracy
i przedstawili je na posiedzeniach Komisji stalych Rady. Komisje, zgodnie z protokolami z tych
posiedzefl, zatwierdzily plany pracy, kt6re nastgpnie zostaly przedstawione Przewodnicz4cemu.
Natomiast plan pracy Rady zostal przedstawiony na Komisji wsp6lnej, kt6ra odbyla sig 21 stycznia
bieZ4cego roku. Paristwo Radni zaakceptowali plan pracy, w zwiqzku z powyaszym bez
odczytywaniauprasza sig przyj46 plany pracy.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K. G6rka odczytala uchwalE nr XXDVl68l09 - jej treit stanowi
zalqcznik nr 12.

Przewodniczqcy Rady poddal uchwalg pod glosowanie, aRada 13 glosami ,,2a" uchwalarlrzyjela.
Przewodniczqcy Rady oglosil przerwg, kt6ra trwala od godz. 1700 do godz. l72s .

14. Podjpcie uchwaly w sprawie udzielenia upowainienia Kierownikowi Miejskiego Osrodka
Pomocy Spolecznej w Czerniejewie do podejmowania dzialafi wobec dluinikr6w
alimentacyjnych.

Przewodniczqcy Rady przypomnial, i2 projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 2l stycznia 2009 roku.

Pani Kierownik E. Banaszak wspomniala,2e Zarzqdzeniem nr 55/2008 z 13.10.08r. Pani Burmistrz
udzielila upowaznienia kierownikowi OPS do prowadzenia postgpowania w sprawie Swiadczeri
z funduszu alimentacyjnego, a tak2e wydawania w tych sprawach decyzji. Mozliwe to bylo na
podstawie art. 12 ust. 2 ustawy o pomocy osobom uprawnionym do aliment6w. Przekazanie do
MOPS drugiego zadania, kt6re bEdzie polegala na prowadzeniu postgpowania wobec dtuznik6w
alimentacyjnych okreSla rozdzial 2 tejhe ustawy i powinno ono nastqpii w oparciu o uchwalE,
kt6rq musi podjq6 rada gminy. Podejmowanie dzialah wobec dluZnik6w alimentacyjnych jest
zadaniem zleconym gminie z zalcresu administracji rz4dowej , w zwiqzku z tym przekazanie tego
zadaniado OPS mohebylprzedmiotem uchwaly rady gminy.

Wiceprzewodnicz4ca Rady K. G6rka odczfiala projekt uchwaly nr XXDV169!09 - jej treit
stanowi zal. nr 13.

Przewodnicz4cy Rady przeprowadzil glosowanie, a Rada 13 glosami ,,2a" t)chwalgprzyjgla.

15. Podjpcie uchwaly w sprawie nadania statutu Miejsko - Gminnemu Osrodkowi Pomocy
Spolecznej w Czerniejewie

Przewodnicz4cy Rady wspomnial, 2e projekt uchwaly byl omawiany na wsp6lnym posiedzeniu
Komisji Rady Miasta i Gminy Czerniejewo 2I stycznia 2009 roku. W rozdziale 2 g 8 punkcie 3



zostala wniesiona poprawka o nastgpujQcej treSci: ,,Regulamin orgarizacyjny przygotowuje
Kierownik w porozumieniu z Burmistrzem.,'

Pani Kierownik E. Banaszak nadmienila, 2e z uwagi na podejmowanie oraz realizacjg przez
oSrodek nowych zadan i program6w pomocowych wymaga to czgstych zmian w strukturze
organizacyjnej oSrodka, wiqze siE to r6wnie2 z powolywaniem nowych sekcji i ku2dorazowo
wymagaloby to ptzygotowywania statutu. W zwiqzku z povuyaszym uwu2a sig za zasadne, by
nada(' oSrodkowi sJaJut zawierqqcy postanowienia na zasadachbardziej og6lnych tez konieczno5ci
przyjmowania kolejnej uchwaly w sprawie zmiany statutu. Dokonuje sig r6wniez zmiany
nazewnictwa oSrodka z MOPS na M-GOpS.

Wiceprzewodnicz4ca Rady odczytala uchwalg nr XXIX 1170/09 - jej tre16 stanowi zal. nr I4.
PrzewodniczqcyRady zarzqdzil glosowanie. Rada 13 glosami ,,2a,, uchwalgprzyjgla.

16 .Interpelacjen zapytania radnych i soltys6w.

Radny Sl. Zal<rzewski podziEkowal serdecznie Wszystkim osobom, kt6re braty udzial
w organizacji oraz wykonaniu Wielkiej Orkiestry Swi4tecznej Pomocy. Szczegolnepodziikowania
Panu Mirkowi, Pani Burmistrz, Pani Witoldowi, Pani Urszuli. Radny podziqkowal sponsoro m oraz
tym,kt6rzy brali czynny udzial w imprezie, na kt6rej zebrano 6.3g5,i421.

lT.Odpowiedzi na zapytania.

lS.Wolne glosy, wnioski i informacje.

Przewodniczqcy Rady podal zebranym, 2e Pan Radny Powiatowy Zbigniew Brgklewicz nie m6gl
uczestniczy6 w sesji, ale podaje do wiadomoSci i kontaktu sw6j numerielefonu kom6rkowego Olt
780 22s.

Przewodniczqcy Rady podzigkowal Pani Burmistrz i Radzie za remont Domu Socjalnego
w Zydowie i zaprosil na III sesje Mlodzielowej Rady Miasta i Gminy Czerniejewo, kt6ra odbgdr'i.
siE 30.01.09r. o godz.17:00 w Swietlicy Srodowiskowej w zydowie.

l9.Zaml<nipcie sesji.

Wobec wyczerpania porz4dku obrad Przewodniczqcy Rady o godz. l7a6 zamknql obrady XXIX
sesji' dzigkuj4c Wszystkim za przybycie. Zakoftczono protot6l, kt6ry zawiera 5 stron i 14
zalqcznik6w. Protok6lowala Renata Simiriska - inspektor di. obstugi Biura Rady.

Szczegflowy zapis audio z sesji jest dostqtrtny na stronie wu;tt,.czernieiewo.com.p!.

Wszystkie zalqczniki sq dostqpne w Biurze Rady.

P r z e w o d
Rady  M ia


